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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 11. november 2019, kl. 17-19 
 

 

Deltagere: Maria, Line, Linda, Signe, Tommy, Mette, Merethe, Birgitte, Mia, Kim  
 

Afbud: Maria, Tommy 

 

Referent: Mia 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.   

Kommentarer til referat fra d. 1/10 19 (B) 

(1 bilag) 

 

 

Kontaktbøger i Aula er ikke oprettet. Vi har 

ikke fundet et system, der kan erstatte 

kontaktbøger, som de var i intra. Der er flere 

udfordringer, som vi erfarer undervejs.  

3.   

Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

 

a. 

Linda tager til Nyborg ”Landsmøde for Skole 

og Forældre”  

 

b.  

Der er en del nye børn på vej, de fleste til A-

afd. Vi forsøger at fordele personalet efter 

bedste vis. Vores max. er 75 børn. Furesø og 

Egedal kommune er vores 

samarbejdskommuner og de elever der kommer 

fra de to kommuner har 1. prioritet. Andre 

kommuner viser også interesse. 

 

Årsmøder kører, og der er positive 

tilbagemeldinger fra mange sider.  

 

c. 

Sørøver-tema i uge 42 med fælles tur og 

forskellige værksteder. Dejligt at busturen blev 

betalt af støtteforeningen. Hoppeborg oppe som 

altid. Der hænger billeder i glasskab ved 

indgang. 

Igen var der nogle af de tilmeldte børn, der 

ikke kom. 

 

Halloween-fest var som altid god og festlig. 

Der blev serveret mere sundt end tidligere og 

ingen sodavand. 
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En del personale har været på kurser og delt det 

tillærte det med resten af huset (videndeling). 

Bl.a. Low Arrousal tilgang, ressourcesyn, 

Sociale historier mm. 

 

Fredag inden 42 var den årlige motionsdag. I år 

med cykelhold. Det var en god dag.  

 

Go-Cook – tema rundt omkring på skolen med 

fokus på sund mad, kostpyramiden mm. 

 

Julemåneden er i fuld gang med at blive 

planlagt. 

 

d. 

Ikke noget nyt. 

 

e. 

Vi har en del nye dygtige vikarer, der sætter 

mange gode ting i gang i huset. Bl.a. en del 

fysiske aktiviteter i aulaen. 

 

4.   

Budgetopfølgning (O) 

 

 

Budget ses igennem. Vi har en del refusioner, 

som vi ikke har fået endnu, men de kommer.  

Underskud på ½ mio. men de nye indskrevne 

børn vil rykke ved det regnskab, så det bliver 

mere positivt. 

Økonomi justeres 2 gange årligt.  

Skolen er stadig obs på hvad der indkøbes. 

De ansatte skal selv betale julefrokost i år for at 

spare. 

5.  Skolebestyrelsens årsplan 2019-20 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

 

6.   

Vi skal arbejde videre med principperne 

for Skole-/hjemsamarbejde og 

Kommunikation 

Vi tager udgangspunkt i Lindas to forslag, 

se bilag. Ledelsens evt. kommentarer 

følger senere fredag. (D+B) (2 bilag) 

 

 

Forslag:  

 

-At vi kigger på Samarbejdet Skole og Hjem 

overordnet. Fremfor at have 2 principper. 

 

-Forældre bør forpligte sig til at melde afbud til 

møder. Vi snakker om det ikke er et princip 

(men burde være en selvfølge). 

 

-Bruge det samme sprog som Allerød 

kommunes Børne-Læringssyn. 

 

Aftale: Ledelsen ser på det - ud fra 2 principper 

hvor det ikke er skole-hjem-samtaler for sig 



Møder i skoleåret 2019-20; 28/8, 1/10, 11/11, 12/12, 8/1, 4/2, 9/3, 2/4, 12/5, 15/6 

 

men mere ”Princip for det gode samarbejde 

mellem skole og hjem”. 

 

Skrive noget mere overordnet ift. 

kommunikation for det gode samarbejde, der 

ikke retter sig konkret mod fx aula. 

 

Mere positivt ladede ord. 

 

Vigtigt at en mere alvorlig-på-dagen-situation 

ikke kun skrives til hjemmet men også følges 

op af en snak om det skete. 

 

Der skal udarbejdes retningslinier der lægger 

op til princippet for skole/hjem-samarbejdet. 

 

7.   

Skolen i virkeligheden, vi er blevet en del 

af det kommunale netværk. En del skoler 

bruger forældre til at fortælle/vise om 

deres arbejde og/eller særlige interesser. 

Er det noget vi evt. skal forfølge på 

Maglebjerg? (D+B) 

 

 

Cecilie, medarbejder, har været til møde med 

andre skoler, blevet inspireret. Vi er nysgerrige 

ift. om der er interesse her på skolen. En form 

for forældrebank. Fx en politimand kommer og 

fortæller og viser noget fra den virkelighed. 

Eller komme ud og se en arbejdsplads. 

Fritidsinteresser kunne introduceres; biavler, en 

dykker o.lign.  

Måske tænke ind at det ikke behøver at ramme 

hele klasser men finde elever i klasserne på 

tværs, der kunne få noget ud af det.  

8.   

Aula 

 Hvordan arbejder vi med Aula ift. til 

bestyrelsens arbejde? 

 En fælles strategi for brugen af Aula 

på skolen, skal tage sit udgangspunkt i 

de ovenstående principper. 

(D) 

 

 

Vi er stadig alle nye og uerfarne ift. Aula. Både 

skole og forældre. Der er mange ting, der 

løbende meldes ind til folkene bag Aula, så når 

og hvis der kommer ændringer, nye tiltag mm. 

lover skolen at melde det ud. 

9.   

Kostpolitik på Maglebjergskolen. Vi tager 

det op på baggrund af 

forældrehenvendelse til forvaltningen. Vi 

tænker, at det er en indledende snak i 

forhold til de overordnede linjer på 

indholdet i en sådan politik. (D+B) 

 

 

Kommet forældrehenvendelse til forvaltningen. 

Derfor dette fokus.  

 

Vi har ikke nogen sukker/kostpolitik på skolen. 

Børnene får som udgangspunkt det som 

forældrene sender med.  

 

God idé at der løbende tænkes over at 

tilbyde/præsentere børnene for sunde 

alternativer uden de store forkromede forbud. 

 

Kim forhører sig, om vi skal sætte noget lokalt 

i gang eller der kommer et udspil på 

kommunen. 
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10.   

Status på kørslen (D) 

 

 

Skolen oplever der er mere ro på ift. kørsel. 

Nogle forældre oplever deres børn bliver hentet 

meget tidligt. Der opfordres til selv at tage 

kontakt, hvis man fortsat oplever udfordringer 

Max. er 75 minutter i bus. 

 

11.  Evt. 

 

 

Julebestyrelsens afsluttende julefrokost 12/12 

kl. 17-19.  

Hvert medlem medbringer noget efter eget 

valg. 

 

 

Punkter til næste gang:  

Principper (ledelsens udkast) 

Opfølgning på kostpolitik 

 

 

 

Linda Helene Løvenhøj   Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


